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§185 KS2021/177

Svar på medborgarförslag om hälsa i Bollebygds kommun 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige anser medborgarförslaget besvarat.

Ärendet
Fredrik Samuelson och Jenny Ström Hansson föreslår i medborgarförslag daterat 2021-05-25 
att Bollebygds kommun under 2021 startar planarbetet för att omvandla Rinnaområdet till ett 
idrotts- och aktivitetsområde, och att kommunen ska göra större satsningar på idrott och hälsa. 
Man önskar ett helhetsgrepp kring idrott och hälsa som gynnar alla och att idrott blir en större del 
av kommunens identitet. Detta utifrån de brister som de ser idag, bland annat Bollebygdskolans 
idrottshall och Bollebygds satsningar jämfört med övriga kommuner i landet.
 
Kommunfullmäktige har på sammanträde 2021-06-09, § 83, överlämnat medborgarförslaget till 
kommunstyrelsen för handläggning. Medborgarförslaget ska sedan tillbaka till 
kommunfullmäktige för beslut.
 
Bollebygds kommun ser också vikten av att prioritera idrott och hälsa, speciellt för barn. En 
viktig aspekt för att kunna tillvarata medborgarnas engagemang och önskemål om mer funktioner 
i kommunens grönområden, är att bifallna medborgarförslag behöver leda till budget för genom-
förande samt ökning av park- och avfallsenhetens driftbudget. Angående kommunstyrelsens 
planprioritering anser kommunstyrelseförvaltningen inte att den ska ändras genom önskemål i 
medborgarförslag. Det är viktigt att planprioriteringen har en tydlig förankring över tid, och visar 
hur kommunens byggprojekt ska prioriteras. I kommunstyrelsens handläggning av ärendet har 
samhällsbyggnadsförvaltningen tillfrågats, och där konstaterar man att planuppdraget för Rinna 
gavs 2015, men sedan det uppdraget gavs har kommunen tagit fram ett förslag till ny 
översiktsplan (ÖP) och därmed förankrat en övergripande bild av bebyggelseutvecklingen i 
Bollebygd. Till planuppdraget för Rinna finns ett omfattande visionsmaterial, som också 
omnämns i medborgarförslaget, men inget konkret planförslag. Visionsmaterialet som har tagits 
fram för Rinna bör ses som önskemål från kommuninvånarna, men behöver också hanteras 
enligt plan- och bygglagen med utredningar som visar på konsekvenserna av genomförandet.
 
En viktig aspekt för att uppnå god struktur för kommunens grönområden och förbättra förut-
sättningarna för idrott och hälsa är att arbeta med, och se till, helheten vad gäller grönområdenas 
funktion, värden och sammanhängande struktur. Samhällsbyggnadsförvaltningen ser också att 
den kommande fördjupningen av översiktsplanen (FÖP) som ska göras för Bollebygds tätort är 
en viktig del i utvecklingen av kommunen.
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Det finns även ett utredningsuppdrag från kommunstyrelsen att hitta kommunala 
förtätningsprojekt. De motstående intressena med att utveckla grönområdena och att förtäta med 
bebyggelse behöver utredas översiktligt. Strukturbilden kan visa vilka grönområden som ska 
bevaras och vilka som kan tas i anspråk för bebyggelse. Invånarnas önskemål behöver också ses i 
förhållande till att grönområdena fyller andra funktioner än rekreativa t.ex. genom att rena och 
fördröja dagvatten samt för växt- och djurliv.

Förslag till beslut
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige anser medborgarförslaget besvarat.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 

Beslutsunderlag
 Borttagen på grund av personuppgifter.
 Medborgarförslag om hälsa i Bollebygds kommun(152650)_Bortredigerad
 Borttagen på grund av personuppgifter.

Skickas till
Kommunstyrelsen
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